
Komisja Promocji i Kontaktów z Mieszkańcami 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

 

 

Kraków, dnia 16 maja 2022 r. 

godz. 16:30 

PROTOKÓŁ 

z posiedzenia nr 26 komisji Promocji i Kontaktów z Mieszkańcami                

w trybie zdalnym 

 

1. Otwarcie posiedzenie i sprawdzenie listy obecności. 

Stwierdzono, że obecnych jest czworo członków Komisji (4/5), co oznacza spełnienie 

warunku kworum dla prawomocności obrad Komisji. 

 

2. Przyjmuje się następujący porządek obrad: 

• Otwarcie posiedzenia. 

• Przyjęcie porządku obrad. 

• Sprawy bieżące i omówienie korespondencji. 

• Oświadczenia i komunikaty. 

• Zamknięcie posiedzenia. 

 

3. Omówienie spraw bieżących. 

 

Do Komisji wpłynęły następujące pisma: 

 

- 542 – dh. ze Szczepu „Dębowy Las” – deklaracja pomocy przy organizacji Święta 

Dzielnicy. 

 

- 577 – Biuro ds. Dzielnic MK - przypomnienie o konieczności podjęcia uchwały                            

w sprawie ustalenia wstępnej listy zadań na 2023 rok. 

 

- 579 – Biuro ds. Dzielnic MK – przetarg na druk gazetek dzielnicowych – oświadczenie 

dysponenta środków o ich niewydatkowaniu. 

 

- 390 – p. Natasza Kucharska - Biuro ds. Dzielnic MK – Dzień Otwarty Magistratu. Prośba  

o deklarację udziału i wybór jednej z dwóch lokalizacji (Plac Wszystkich Świętych                           

lub Rynek Podgórski). 

 

Biuro rekomenduje odejście od stacjonarnej formy prezentacji Dzielnicy podczas 

wydarzenia. Ze względu na brak zrozumienia tego zalecenia przew. Krzysztof 



Hakenszmidt skieruje zapytanie z prośbą o kilka przykładów lub propozycji takiej 

nowej, dynamicznej formy obecności. Dodatkowo do sprawdzenia pozostaje kwestia 

preferowanej przez członków Komisji lokalizacji Rynek Podgórski, która według 

zamierzenia ma koncertować się wokół tematyki proekologicznej (możliwość 

schronienia się w przypadku deszczu). 

 

4. Oświadczenia i komunikaty 

• Do biura Dzielnicy dotarły zamówione wcześniej stojaki na gazetkę „Kurier 

Podwawelski”. Zostaną one dostarczone do punktów dystrybucji przez osobę 

odpowiedzialną za kolportaż. 

• W kwestii zunifikowanej obsługi treści na tablicach informacyjnych trwa nadal 

procedowanie umowy. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Protokolant/Przewodniczący Komisji 

 Krzysztof Hakenszmidt 


